
 

 

PROTOKOLL FRÅN FÖRENINGSMÖTE ESKILSTUNA SAMSKYTTET  
2020-12-15 
    
Tid:  18:30 
    
Plats:  Digitalt via Teams  
    
Närvarande:  
Mattias Albers Kultur och Fritidsförvaltningen 
Jörgen Hedberg RF SISU Sörmland 
Daniel Silvborn Skjutbanechef Hugelsta 
 
Rutger Hannfors Eskilstuna Nostalgiska skytteklubb 
Roland Gustafsson Eskilstuna vapenhistoriska 
Fredrik Lindblad Samskyttet 
Per Lundquist  Samskyttet 
Henrik Kyhlström Eskilstuna Pistolskytteklubb 
Eskilstuna SKF Eskilstuna SKF 
Stefan Eriksson S:t Eskils skyttar 
Gunnar Karlsson Eskilstuna Handeldvapen 
Fredrik Enebranth 
Tommy Jonsson Eskilstuna Handeldvapen 
Roger Svärd  Eskilstuna Pistolskytteklubb 
Joel Edving  Eskilstuna Jaktskytteklubb 
Tomas Maxe  Ärla skytteförening 
Claes Lindblom 
Göran Hägg  Bälgvikens skytteförening 
Lennart Ekström Eskilstunaortens Jägareklubb 
Niklas Faltin  IPSC Smedjan 
Linus Waara  S:t Eskils skyttar 
Daniel Lindström S:t Eskils skyttar 
 
 
Jörgen Hedberg inleder 
10/3 startade processen i idrottsstrategiska gruppen. 3/10 presenterades förslaget för ISG. Jörgen 
har träffat andra skytteklubbar i landet. Det står still på Hugelsta upplever Jörgen. H-vallen startade 
2009. Ännu ej klart. Även oklara förhållanden. Vem äger fastigheterna och vem ansvarar. Eftersatt 
underhåll, skjutförbud mm. 



 

 

 
 
Skyttet har en historia i Ea. Många framgångsrika skyttar från E-a. Dynamiska skyttet en 
vattendelare. Många ”tycker” om dynamiskt skytte. Jörgen har lämnat 18 förslag i sitt arbete. 
 

 
 
Ansvarsfördelningen är oklar och det kan förtydligas. Skjutbanechefens roll och mandat på 
Hugelsta. Skjutbanechefen ska vara den naturliga punkten för förändringar som ska göras på 
Hugelsta. 
 
H-vallarna på g och behöver färdigställas snarast. Därefter är det angeläget att snarast få igång även 
Skogsvallen. 
 



 

 

Fiber är på G till Hugelsta och bör då ansluta banorna till stadsnätet. 
 
Underhåll av banorna behöver hanteras annorlunda så att vi slipper skjutförbud. Maskiner ska finnas 
på plats och lagringsplats för massor till underhåll av vallar behöver ordnas. 
 
Ökad självfinansiering krävs. Avgift/skytt förekommer på flera banor och det behövs även för 
Hugelsta. 
 
Bokningen ska ligga på kommunen. 
 
Prioritering viktig Barn o ungdom i första hand. Sedan tävlingsverksamhet sanktionerad av 
idrottsrörelsen. Därefter kommersiellt skytte. 
 
Passage och identitetssystem. Obehöriga vistas ibland på Hugelsta. Det finns system på andra 
banor för identifiering av skyttar. 
 
Uppgradering till Nationell skyttesportarena kräver vissa saker. Kommunen behöver då uppgradera 
visa delar på arenan. Den är i dag lågt prioriterad. Skyttesporten är viktig för Eskilstuna och arenan 
bör då heta Eskilstuna SkyttesportArena. 
  



 

 

Mattias Albers 
Rapporten ska behandlas i ISG och nämnden innan den blir offentlig. Det presenterade är ett 
förslag. 
 
Hugelsta skyttecentrum Åtgärdsförslag utifrån rapporten. 
 

 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 
 

 



 

 

 

 



 

 

 
 

 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 
 
 
Joel tar upp bokningarna. I dag sköter samskyttet det genom bokningsmöte och därefter bokning av 
lediga tider. Bokningsmöte planeras till mitten av januari. Ska samskyttet fullfölja det? Viktigt också 
att gjorda bokningar ligger så att inte högre prioriterad verksamhet med kort varsel kan lägga 
beslag på sedan länge planerade tävlingar om kommunen håller i bokningarna. 
 
 


